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利得税報税表補充表格
- 選擇以兩級制利得税率課税的人士
（適用於 2018/19 及以後的課税年度）
本補充表格是利得税報税表的一部分。如你選擇按兩級税率課税及在該年度有其他有關連實體在香港經營任何行業、專業或業務（附註 1 ），你須以電子方式填寫本表格。你須將已填妥的表格匯出為 XML 檔案，經香港政府一站通的「税務易」上傳該 XML 檔案，並作電子提交。如在該年度你所屬集團的其中一間成員公司是在香港聯合交易所上市的公司，你無須提交本表格（附註 3 ）。
檔案號碼
/
課税年度
納税人名稱
第 1 部分
有關連實體（附註 2）         
於該年度在香港經營任何行業、專業或業務的有關連實體的完整清單：
商業登記號碼
有關連實體名稱
至
第 2 部分
其他資料
(a)   沒有其他有關連實體選擇按兩級税率課税；及
(b)   已在第 1 部分提供完整的有關連實體清單。
如符合以下所有條件，在此空格內加上「」號： －
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商業登記號碼
有關連實體名稱
附註及說明 — 補充表格（S1）
1.
有關利得税兩級制的詳情，可參閱本局的網頁 (www.ird.gov.hk/chi/faq/2tr.htm)。
2.
「有關連實體」指《税務條例》（第 112 章）第 14AAB 條所定義的實體。你可參閱本局的網頁 (www.ird.gov.hk/chi/faq/2trexample_ce.htm) 關於闡明利得税兩級制下「有關連實體」的例子。
3.
你須將已填妥的表格匯出為 XML 檔案，經香港政府一站通的「税務易」上傳該 XML 檔案，並作電子提交。如你不選擇以電子方式或半電子方式提交利得税報税表，你須列印及簽妥由「税務易」匯出的文本核對表（包含上傳的 XML 檔案詳情及二維碼），並將它連同利得税報税表一併提交，才完成整個提交程序。本補充表格的核對表必須由簽署報税表的同一人士簽署。
This supplementary form is part of the Profits Tax Return. If you elect to be chargeable at the two-tiered rates and you had connected entities carrying on a trade, profession or business in Hong Kong for the subject year (Note 1), you have to fill in the form electronically. You must export the filled form to XML file and upload the XML file via the eTAX services under GovHK for submission. If you were a member of a group of companies, one of which was listed on the Stock Exchange of Hong Kong for the subject year, you are not required to submit this form (Note 3). 
SUPPLEMENTARY FORM TO PROFITS TAX RETURN
- PERSON ELECTING FOR TWO-TIERED PROFITS TAX RATES
(applicable for year of assessment 2018/19 and subsequent years)
File No.
Year of Assessment
Name of Taxpayer
/
S1
SECTION 1
CONNECTED ENTITIES (Note 2)
Complete list of connected entities carrying on a trade, profession or business in Hong Kong for the subject year:
Business Registration Number
Name of Connected Entities
to
OTHER INFORMATION
SECTION 2
(b)   the list of connected entities provided in section 1 is complete.
(a)   no other connected entities elect for the two-tiered rates; and
Tick the box if all the following conditions have been fulfilled: -
Name of Connected Entities
Business Registration Number
..\Sform QR code.jpg
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1.
2.
You can refer to the Department’s web site (www.ird.gov.hk/eng/faq/2tr.htm) for details of the two-tiered rates regime.   
“Connected entity” refers to an entity as defined in section 14AAB of the Inland Revenue Ordinance (Cap. 112).  You can refer to the Department’s web site  (www.ird.gov.hk/eng/faq/2trexample_ce.htm)  for illustrative examples.
3.
You must export the filled form to XML file and upload the XML file via the eTAX services under GovHK for submission. If you do not choose to submit Profits Tax Return through electronic filing or semi-electronic filing, you have to print and sign a paper Control List (containing details of the XML file uploaded and QR code) generated by the eTAX services for submission together with the Profits Tax Return in order to complete the submission process.The Control List of this supplementary form must be signed by the same person signing the tax return.
NOTES AND INSTRUCTIONS – SUPPLEMENTARY FORM (S1) 
為確保可輸入資料的PDF表格的功能可正常運作，請先下載有關的PDF檔案至本機硬碟，
然後以最新的 Adobe Acrobat Reader 開啟並輸入資料。你可經由
https://acrobat.adobe.com/hk/zh-Hant/acrobat/pdf-reader.html下載有關軟件。
To ensure the functions embedded in the fillable PDF form can be performed properly,
please download the fillable PDF form to local drive, open and complete the form by 
using the latest version of Adobe Acrobat Reader which can bedownloaded from 
https://acrobat.adobe.com/hk/en/acrobat/pdf-reader.html.
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